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zo zasadnutia OZ v Šuňave č. 9, ktoré sa konalo  

dňa 14.apríla  2016 
 

Prítomní: 

      Stanislav Kubaský  - starosta obce 

  

 Ing. Ján Fridman 

 Ján Gorka 

Ing. Mária Ilenčíková 

Ján Kalla 

Ţofia Šebestová 

Ján Zachar 

Ing. Miroslav Zajac 

Štefan Zajac 

 

Zamestnanci: 

 Ing. Katarína Handzušová   -   zapisovateľka 

            Ing. Anna Sedláková          -   ekonóm obce  

 Martina Štrbková                -    kultúrny pracovník 

  

Hlavná kontrolórka obce: Mgr. Alena Zajacová 

Ďalej boli prítomní občania z obce podľa priloţenej prezenčnej listiny. 

 

Program: 
1. Otvorenie 

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

3. Voľba návrhovej komisie 

4.  Správa hlavnej kontrolórky o plnení uznesení zo zasadania OZ dňa 11.02.2016 

5. Správa hlavného kontrolóra o uskutočnených kontrolách 

6. Rozdelenie dotácií z rozpočtu obce za rok 2016 

7. Voľba Rady školy 

8. Výstavba projektu „Pozdĺžne státie (parkovisko) pri materskej škole  

9. Výstavba  chodníka na cintoríne, miestna časť Vyšná Šuňava. 

10. Výstavba  chodníka na cintoríne,  miestna časť Nižná Šuňava. 

11. Informácia o schválení dotácie na základe žiadosti o dotáciu z prostriedkov 

Ministerstva vnútra SR pre projekt „Prevencia kriminality a zvyšovanie bezpečnosti 

v obci Šuňava“ 

12. Informácia o poskytnutí protipovodňového vozíka pre DHZ Šuňava 

13. Stanovisko Komisie výstavby, územného plánovania, regionálneho rozvoja a majetku 

k výberu najvhodnejšej varianty projektu rozšírenia garáži hasičskej zbrojnice v nižnej 

časti obce 

14. Rekonštrukcia požiarnej zbrojnice v nižnej časti obce – prístavba garáži 

15. Rôzne. 

16. Diskusia. 

17. Záver. 
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Úvod 

 

Zasadnutie obecného zastupiteľstva sa konalo podľa plánu rokovaní. Prítomní boli 

všetci poslanci obecného zastupiteľstva, hlavná kontrolórka obce, pracovníci obecného úradu 

a občania z obce. 

Zasadanie sa začalo o 17,00 hodine v zasadačke obecného úradu. Otvoril ho starosta 

obce Stanislav Kubaský.  

 

BOD č. 1 
V úvode starosta obce Stanislav Kubaský všetkých prítomných privítal a predniesol 

program rokovania, do bodu rôzne doplnil Sťaţnosť občanov ul. Lúčnej, západná časť od 

Štrbskej ulice.  

 

BOD č. 2 
Po otvorení zasadania starosta obce určil zapisovateľa zasadnutia Ing. Katarínu 

Handzušovú  a overovateľov Ing. Jana Fridmana a Jána Zachara 

 

BOD č. 3 

V tomto bode starosta obce prečítal poslancov, ktorí boli navrhnutí do návrhovej 

komisie a to Ján Kalla a Ţofia Šebestová. Poslanci hlasovali za návrh uznesenia:  

Uznesenie č. 119 
Obecné zastupiteľstvo v Šuňave 

volí 
návrhovú komisiu v zloţení 

Ján Kalla, Ţofia Šebestová 

 
Hlasovanie: 

Prítomní (8): Ing. J. Fridman, J. Gorka, Ing. M. Ilenčíková, J. Kalla, Ţ. Šebestová, Ing. M. Zajac,  

         Š. Zajac, J. Zachar 

Za (8):           Ing. J. Fridman, J. Gorka, Ing. M. Ilenčíková, J. Kalla, Ţ. Šebestová, Ing. M. Zajac,  

                      Š. Zajac, J. Zachar 

Proti (0): - 

Uznesenie č. 119 bolo schválené.  

 

BOD č. 4 

V tomto bode vystúpila hlavná kontrolórka obce pani Mgr. Alena Zajacová, ktorá 

poslancom predniesla svoju správu o plnení uznesení z posledného zastupiteľstva, ktoré sa 

konalo 11.02.2016. Správa bola súčasťou pracovného materiálu, ktorý poslanci obdŕţali spolu 

s pozvánkou. K správe neboli pripomienky. Poslanci hlasovali za návrh uznesenia: 

Uznesenie č. 120 
Obecné zastupiteľstvo v Šuňave 

berie na vedomie 
a) správu hlavnej kontrolórky obce o plnení uznesení zo zasadania OZ zo dňa 11.02.2016. 

Príloha č. 1 k Uzneseniu č. 120 

 
Hlasovanie: 

Prítomní (8): Ing. J. Fridman, J. Gorka, Ing. M. Ilenčíková, J. Kalla, Ţ. Šebestová, Ing. M. Zajac,  

         Š. Zajac, J. Zachar 

Za (8):           Ing. J. Fridman, J. Gorka, Ing. M. Ilenčíková, J. Kalla, Ţ. Šebestová, Ing. M. Zajac,  

                      Š. Zajac, J. Zachar 

Proti (0): - 
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Uznesenie č. 120 bolo schválené. 

BOD č. 5 

V tomto bode oboznámila kontrolórka obce, Mgr. Alena Zajacová, poslancov 

s vykonanými kontrolami, ktoré uskutočnila na obecnom úrade  

Všetky správy poslanci mali doručené s pracovnými materiálmi. V diskusii k tomuto bodu 

poslanci nemali pripomienky a hlasovali za návrh uznesenia:  

Uznesenie č. 121 
Obecné zastupiteľstvo v Šuňave 

berie na vedomie 
správy hlavnej kontrolórky obce o vykonaných kontrolách: 

a) Správa o vykonanej kontrole spracovania účtovnej závierky za rok 2015 na Obecnom 

úrade v Šuňave. 

b) Správa o vykonanej kontrole hospodárenia, dodrţiavania zákona o rozpočtových 

pravidlách, vedenia účtovníctva v súlade so zákonom o účtovníctve na Obecnom 

úrade v Šuňave za mesiac január, február 2016.  

c) Správa o vykonanej kontrole hospodárenia, dodrţiavania zákona o rozpočtových 

pravidlách, vedenia účtovníctva v súlade so zákonom o účtovníctve na Obecnom 

úrade v Šuňave a zúčtovanie dotácie OFK Šuňava. 

d) Informatívna správa o vykonanej kontrole dane z nehnuteľnosti a dane za psa. 

Príloha č. 1 k Uzneseniu č. 121 

 
Hlasovanie: 

Prítomní (8): Ing. J. Fridman, J. Gorka, Ing. M. Ilenčíková, J. Kalla, Ţ. Šebestová, Ing. M. Zajac,  

         Š. Zajac, J. Zachar 

Za (8):           Ing. J. Fridman, J. Gorka, Ing. M. Ilenčíková, J. Kalla, Ţ. Šebestová, Ing. M. Zajac,  

                      Š. Zajac, J. Zachar 

Proti (0): - 

Uznesenie č. 121 bolo schválené. 

 

BOD č. 6 

 V tomto bode starosta obce Stanislav Kubaský predniesol návrh na rozdelenie dotácií 

z rozpočtu obce na rok 2016. Dotácie z rozpočtu obce sa poskytujú na základe ţiadosti. 

V diskusii neboli príspevky či pripomienky a preto poslanci hlasovali za návrh uznesenia: 

Uznesenie č. 122 
Obecné zastupiteľstvo v Šuňave 

schvaľuje 

poskytnutie dotácií z rozpočtu obce na rok 2016: 

a) Rímskokatolíckej farnosti Šuňava – oprava fasády Kostola sv. Mikuláša:  5 000,-- eur 

b) Katolíckej jednote Slovenska, pobočke Šuňava: 500,-- eur 

c) 122. zboru Anjelov stráţnych Poprad, 1. oddiel Gumkáčov Poprad, Šuňava; na 

pouţitie pre členov skautov v obci Šuňava:  400,-- eur 

d) Festival Za jazerom: 1 000,-- eur 

Hlasovanie: 

Prítomní (8): Ing. J. Fridman, J. Gorka, Ing. M. Ilenčíková, J. Kalla, Ţ. Šebestová, Ing. M. Zajac,  

         Š. Zajac, J. Zachar 

Za (8):           Ing. J. Fridman, J. Gorka, Ing. M. Ilenčíková, J. Kalla, Ţ. Šebestová, Ing. M. Zajac,  

                      Š. Zajac, J. Zachar 

Proti (0): - 

Uznesenie č. 122 bolo schválené.  
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BOD č. 7 

           V zmysle zákona č. 596/2003 Z.z. o štátnej správe v školstve a školskej samospráve 

a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov a vyhlášky MŠ SR č. 

291/2004 Z.z., ktorou sa určujú podrobnosti o spôsobe ustanovenia orgánov školskej 

samosprávy, o ich zloţení, o ich organizačnom a finančnom zabezpečení zástupcov do Rady 

školy pri Základnej škole s materskou školou v Šuňave za zriaďovateľa. Starosta obce 

predniesol návrh zástupcov do Rady školy: Ing. Ján Fridman, Ján Gorka, Ţofia Šebestová, 

Ing. Anna Vilimová. Na návrh Ing. Márie Ilenčíkovej do kandidátky sa doplnil Ing. Miroslav 

Zajac. Pani Ing. Ilenčíková navrhla, aby sa volil rovnaký počet zástupcov z oboch časti obce. 

Tento návrh poslanci neschválili. Zastupiteľstvo schválilo volebnú komisiu v zloţení: Ing. 

Mária Ilenčíková a Ján Kalla. Pripravila sa kandidátna listina s počtom 5 kandidátov, 

z ktorých bolo potrebné zakrúţkovať 4 zástupcov do Rady školy. Nasledovala tajná voľba. Po 

vykonaní voľby, volebná komisia spočítala hlasy pre jednotlivých kandidátov . Ing. Ján 

Fridman získal 7 hlasov, Ján Gorka 7 hlasov, Ţofia Šebestová 8 hlasov, Ing. Anna Vilimová 8 

hlasov a Ing. Miroslav Zajac 2 hlasy.   Na základe tajnej voľby poslanci hlasovali za návrh 

uznesenia: 

Uznesenie č. 123 
Obecné zastupiteľstvo v Šuňave 

A: berie na vedomie 

a) návrh zástupcov do Rady školy v zloţení: Ing. Ján Fridman, Ján Gorka, Ţofia 

Šebestová, Ing. Anna Vilimová      

b) doplňujúci návrh poslankyne Ing. Márie Ilenčíkovej, v ktorom navrhuje za člena Rady 

školy Ing. Miroslava Zajaca 

B: schvaľuje                                                                                                                         

Volebnú komisiu v zloţení: Ing. Mária Ilenčíková, Ján Kalla 

C: volí                                                                                                                                        

na základe tajného hlasovania zástupcov do Rady školy: 

Ing. Ján Fridman počet hlasov 7 

Ján Gorka počet hlasov 7 

Ţofia Šebestová počet hlasov 8 

Ing. Anna Vilimová počet hlasov 8 

za náhradníka Ing. Miroslava Zajaca s počtom hlasov 2 

D: deleguje 

v zmysle zákona č. 596/2003 Z.z. o štátnej správe v školstve a školskej samospráve a o zmene 

a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov a vyhlášky MŠ SR č. 291/2004 

Z.z., ktorou sa určujú podrobnosti o spôsobe ustanovenia orgánov školskej samosprávy, o ich 

zloţení, o ich organizačnom a finančnom zabezpečení                                                      

zástupcov do Rady školy pri Základnej škole s materskou školou v Šuňave za zriaďovateľa 

školy v zloţení:                                                                                                                           

Ing. Ján Fridman, Ján Gorka, Ţofia Šebestová, Ing. Anna Vilimová 

Hlasovanie: 

Prítomní (8): Ing. J. Fridman, J. Gorka, Ing. M. Ilenčíková, J. Kalla, Ţ. Šebestová, Ing. M. Zajac,  

         Š. Zajac, J. Zachar 

Za (8):           Ing. J. Fridman, J. Gorka, Ing. M. Ilenčíková, J. Kalla, Ţ. Šebestová, Š. Zajac, J. Zachar,  

                       Ing. Miroslav Zajac 

Proti (0): - 
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Uznesenie č. 123 bolo schválené.  

BOD č. 8 

 

V tomto bode vystúpil starosta obce Stanislav Kubaský s informáciou o projekte 

„Pozdĺţne státie (parkovisko) pri materskej škole“. Podľa dokumentácie sa počíta s min. 9 

parkovacími miestami. Toto parkovisko nebude asfaltové, ale zo zámkovej dlaţby. Rozpočet 

projektu je 13 926,13 Eur. Nasledovala diskusia k tomuto bodu: Poslankyňa Ing. Ilenčíková 

navrhla, aby parkovisko bolo asfaltové. S týmto návrhom poslanci nesúhlasili. Ďalšie 

príspevky uţ neboli a poslanci hlasovali za návrh uznesenia:  

Uznesenie č. 124 
Obecné zastupiteľstvo v Šuňave 

schvaľuje 

a) projektovú dokumentáciu pre projekt „Pozdĺţne státie (parkovisko) pri materskej 

škole“ 

b) financovanie projektu z rozpočtu obce podľa výsledku verejného obstarávania. 

 
Hlasovanie: 

Prítomní (8): Ing. J. Fridman, J. Gorka, Ing. M. Ilenčíková, J. Kalla, Ţ. Šebestová, Ing. M. Zajac,  

         Š. Zajac, J. Zachar 

Za (7):           Ing. J. Fridman, J. Gorka,  J. Kalla, Ţ. Šebestová, Ing. M. Zajac,  Š. Zajac, J. Zachar 

Proti (0): - 

Zdrţal sa (1): Ing. M. Ilenčíková 

Uznesenie č. 124 bolo schválené. 

 

BOD č. 9 

 V tomto bode starosta obce informoval o riešení a výstavbe chodníkov na cintoríne vo 

vyšnej časti obce - od bočného vchodu k Domu smútku potom hore k hlavnému kríţu aţ na 

koniec severnej časti cintorína. Projekt sa pripravuje  aj na chodník od kríţa k severnej bráne. 

Rozpočet na chodníky je 19 454 Eur. Tieto náklady sa dajú zníţiť o práce, ktoré si vieme 

urobiť sami. Ďalšie zníţenie nákladov môţe priniesť aj verejné obstarávanie. Nemá zmysel 

deliť výstavbu chodníkov na dve etapy. Po týchto informáciách nasledovala diskusia. Poslanci 

vyjadrili súhlas s takýmto riešením a hlasovali za návrh uznesenia: 

Uznesenie č. 125 
Obecné zastupiteľstvo v Šuňave 

schváľuje 

a) projektovú dokumentáciu pre projekt „Výstavba chodníka na cintoríne, miestna časť 

Vyšná Šuňava“ 

b) financovanie projektu z rozpočtu obce podľa výsledku verejného obstarávania. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní (8): Ing. J. Fridman, J. Gorka, Ing. M. Ilenčíková, J. Kalla, Ţ. Šebestová, Ing. M. Zajac,  

         Š. Zajac, J. Zachar 

Za (8):           Ing. J. Fridman, J. Gorka, Ing. M. Ilenčíková, J. Kalla, Ţ. Šebestová, Ing. M. Zajac,  

                      Š. Zajac, J. Zachar 

Proti (0): - 

Uznesenie č. 125 bolo schválené. 
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BOD č. 10  
 O plánovanej výstavbe chodníkov v niţnej časti obce informoval starosta poslancov. 

V niţnej časti obce to bude od vchodu k Domu smútku a potom od vchodu okolo hrobov 

kňazov aţ ku hlavnému kríţu. Rozpočtované náklady 24 109 Eur je moţné zníţiť o práce 

vykonané svojpomocne. Pri verejnom obstarávaní sa ešte môţe zníţiť rozpočet. Poslanci 

súhlasili s návrhom, aby sa výstavba chodníkov nedelila na dve etapy.   

Ďalšie príspevky v diskusii neboli a poslanci hlasovali za návrh uznesenia č. 126 a č.127:  

Uznesenie č. 126 
Obecné zastupiteľstvo v Šuňave 

schvaľuje 

a) projektovú dokumentáciu pre projekt „Výstavba chodníka na cintoríne, miestna časť 

Niţná Šuňava“ 

b) financovanie projektu z rozpočtu obce podľa výsledku verejného obstarávania. 

 
Hlasovanie: 

Prítomní (8): Ing. J. Fridman, J. Gorka, Ing. M. Ilenčíková, J. Kalla, Ţ. Šebestová, Ing. M. Zajac,  

         Š. Zajac, J. Zachar 

Za (8):           Ing. J. Fridman, J. Gorka, Ing. M. Ilenčíková, J. Kalla, Ţ. Šebestová, Ing. M. Zajac,  

                      Š. Zajac, J. Zachar 

Proti (0): - 

Uznesenie č. 126 bolo schválené. 

 

Uznesenie č. 127 
Obecné zastupiteľstvo v Šuňave 

A: poveruje starostu obce 

zabezpečiť verejné obstarávanie na dodávateľa stavebných prác pre projekty: 

a) „Pozdĺţne státie (parkovisko) pri materskej škole“ 

b) „Výstavba chodníka na cintoríne, miestna časť Vyšná Šuňava“ 

c) „Výstavba chodníka na cintoríne, miestna časť Niţná Šuňava“ 

 

B: žiada  

poslancov obecného zastupiteľstva podať písomný návrh starostovi obce, ktorý bude 

obsahovať názov firmy, ktorej sa zašle výzva na predloţenie cenovej ponuky do súťaţe na 

realizáciu prác uvedených projektov. Termín do 20.04.2016. 
Hlasovanie: 

Prítomní (8): Ing. J. Fridman, J. Gorka, Ing. M. Ilenčíková, J. Kalla, Ţ. Šebestová, Ing. M. Zajac,  

         Š. Zajac, J. Zachar 

Za (8):           Ing. J. Fridman, J. Gorka, Ing. M. Ilenčíková, J. Kalla, Ţ. Šebestová, Ing. M. Zajac,  

                      Š. Zajac, J. Zachar 

Proti (0): - 

Uznesenie č. 127 bolo schválené. 

 

BOD č. 11  

          Obec Šuňava podala ţiadosť o dotáciu z prostriedkov Ministerstva vnútra SR na projekt 

„Prevencia kriminality a zvyšovanie bezpečnosti v obci Šuňava“, ktorý vypracoval 

 Ing. Ján Fridman. Obci bola schválená dotácia vo výške 11 500 eur, spolufinancovanie obce 

20 % vo výške 3 140 Eur. Projekt je  zameraný na prácu mladých ľudí. Ide o technickú 

vybavenosť pre mládeţ, obsahuje 36 poloţiek.  

Poslanci v diskusii nemali ţiadne pripomienky a tak hlasovali za návrh uznesenia: 
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Uznesenie č. 128 
Obecné zastupiteľstvo v Šuňave 

A: berie na vedomie 

Informáciu o schválení ţiadosti o dotáciu z prostriedkov Ministerstva vnútra SR na projekt 

„Prevencia kriminality a zvyšovanie bezpečnosti v obci Šuňava“ 

Celková výška nákladov na projekt: 14 640,-- eur 

Výška poskytnutej dotácie na projekt:  11 500,-- eur 

Výška spolufinancovania zo strany obce: 3 140,-- eur. 

 

B: schvaľuje  

spolufinancovanie projektu vo výške 3 140,-- eur na projekt „Prevencia kriminality 

a zvyšovanie bezpečnosti v obci Šuňava“ 

Hlasovanie: 

Prítomní (8): Ing. J. Fridman, J. Gorka, Ing. M. Ilenčíková, J. Kalla, Ţ. Šebestová, Ing. M. Zajac,  

         Š. Zajac, J. Zachar 

Za (8):           Ing. J. Fridman, J. Gorka, Ing. M. Ilenčíková, J. Kalla, Ţ. Šebestová, Ing. M. Zajac,  

                      Š. Zajac, J. Zachar 

Proti (0): - 

Uznesenie č. 128 bolo schválené. 

 

BOD č. 12 

Pri návšteve ministra vnútra p. Róberta Kaliňaka nám bol prisľúbený protipovodňový vozík. 

Dňa 24.02.2016 boli ho v Prešove prevziať zástupcovia obce a DHZ. Protipovodňový vozík 

zlepšuje vybavenosť obce v prípade potreby. 

Poslanci v rozprave nemali príspevky a teda hlasovali za návrh uznesenia: 

Uznesenie č. 129 
Obecné zastupiteľstvo v Šuňave 

berie na vedomie 

informáciu o poskytnutí protipovodňového vozíka pre DHZ Šuňava. 
 

Hlasovanie: 

Prítomní (8): Ing. J. Fridman, J. Gorka, Ing. M. Ilenčíková, J. Kalla, Ţ. Šebestová, Ing. M. Zajac,  

         Š. Zajac, J. Zachar 

Za (8):           Ing. J. Fridman, J. Gorka, Ing. M. Ilenčíková, J. Kalla, Ţ. Šebestová, Ing. M. Zajac,  

                      Š. Zajac, J. Zachar 

Proti (0): - 

Uznesenie č.129 bolo schválené.  

 

 

BOD č. 13 

 V tomto bode vystúpil predseda Komisie výstavby, územného plánovania, 

regionálneho rozvoja a majetku Štefan Zajac a Ing. Ján Fridman a informovali poslancov 

o stanovisku komisie k výberu najvhodnejšej varianty projektu rozšírenia garáţi hasičskej 

zbrojnice v niţnej časti obce. Komisia odporúča vypracovať projekt stavby s výjazdom do 

nádvoria na východnú stranu budovy. Poslanci hlasovali za návrh uznesenia:  
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Uznesenie č. 130 
Obecné zastupiteľstvo v Šuňave 

berie na vedomie 

stanovisko Komisie výstavby, územného plánovania, regionálneho rozvoja a majetku 

k výberu najvhodnejšej varianty projektu rozšírenia garáţí hasičskej zbrojnice v niţnej časti 

obce.                                                                                                                                        

Komisia odporúča vypracovať projekt stavby s výjazdom do nádvoria na východnú stranu 

budovy. 

Hlasovanie: 

Prítomní (8): Ing. J. Fridman, J. Gorka, Ing. M. Ilenčíková, J. Kalla, Ţ. Šebestová, Ing. M. Zajac,  

         Š. Zajac, J. Zachar 

Za (8):           Ing. J. Fridman, J. Gorka, Ing. M. Ilenčíková, J. Kalla, Ţ. Šebestová, Ing. M. Zajac,  

                      Š. Zajac, J. Zachar 

Proti (0): - 

Uznesenie č. 130 bolo schválené. 

 

BOD č. 14 

 Rozšírenie garáţi hasičskej zbrojnice v niţnej časti obce s výjazdom do nádvoria na 

východnú stranu je aj rozmerovo výhodnejší – umoţní predĺţiť garáţ. Výjazd smerom ku 

potoku je nevýhodný, bolo by potrebné aj vysporiadať časť pozemku. Poslanci súhlasili 

s navrhovaným riešením a hlasovali za návrh uznesenia:  

Uznesenie č. 131 
Obecné zastupiteľstvo v Šuňave 

A: schvaľuje                                                                                                                     

rekonštrukciu poţiarnej zbrojnice v niţnej časti obce – prístavba garáţí 

B: poveruje starostu obce                                                                                                               

zabezpečiť vypracovanie projektovej dokumentácie na prístavbu garáţí pre poţiarnu 

zbrojnicu v niţnej časti obce. 

Hlasovanie: 

Prítomní (8): Ing. J. Fridman, J. Gorka, Ing. M. Ilenčíková, J. Kalla, Ţ. Šebestová, Ing. M. Zajac,  

         Š. Zajac, J. Zachar 

Za (8):           Ing. J. Fridman, J. Gorka, Ing. M. Ilenčíková, J. Kalla, Ţ. Šebestová, Ing. M. Zajac,  

                      Š. Zajac, J. Zachar 

Proti (0): - 

Uznesenie č. 131 bolo schválené. 

 

BOD č. 15 
V tomto bode hlavná kontrolórka obce Mgr. Alena Zajacová informovala prítomných 

o sťaţnosti podanej občanmi ul. Lúčnej, západná časť od Štrbskej ulice. Občania podali 

sťaţnosť voči starostovi obce Stanislavovi Kubaskému a obecnému zastupiteľstvu. Občania 

sa sťaţujú na neplnenie uznesenia č. 84 zo dňa 17.09.2015, ktoré sa týkalo vysporiadania 

pozemkov na ul. Lúčnej.  Toto uznesenie sa však týkalo vysporiadania pozemkov a zvolania 

verejného zhromaţdenia vlastníkov (ktorí boli dotknutí geometrickým plánom) na ul. Lúčnej 

z východnej strany od ul. Školskej, Došlo k dohode s vlastníkmi, tým sa verejné 

zhromaţdenie nekonalo. V uznesení nebol citovaný geometrický plán. Starosta obce 

konštatoval, ţe obec nemá majetkoprávne vysporiadané všetky cesty. Vysporiadavanie 

miestnych komunikácií je zahrnuté aj v Programe rozvoja obce. V závislosti od finančných 

prostriedkov bude obec postupne vysporiadavať pozemky pod miestnymi komunikáciami.   
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Na ul. Lúčnej v časti od Štrbskej ulice je potrebné vytýčiť miestnu komunikáciu a vyhotoviť 

geometrický plán aţ k melioračnému kanálu vrátané parcely č. 717.    

Ďalšie pripomienky uţ neboli a poslanci hlasovali za návrh uznesenia:  

Uznesenie č. 132 
Obecné zastupiteľstvo v Šuňave 

A: berie na vedomie  

informáciu hlavnej kontrolórky obce Mgr. Aleny Zajacovej o podaní sťaţnosti občanov 

Šuňavy v časti ulice Lúčna, západná časť od Štrbskej ulice. 

B: konštatuje, že časť sťažnosti je neopodstatnená 

a) v časti kde sa poukazuje, ţe Ing. Ján Pilát s manţelkou a ďalší sú uţ niekoľko rokov 

vlastníkmi pozemkov. To však neznamená, ţe je to vlastníctvo obce a z tohto dôvodu 

je potrebné majetkoprávne vysporiadať  všetky pozemky a previesť ich do vlastníctva 

obce. Takţe nemohlo dôjsť k vedomému zavádzaniu pisateľa starostom obce 

v uvedenej veci 

b) v konštatovaní sťaţnosti vo veci konania Komisie výstavby, územného plánovania, 

regionálneho rozvoja a majetku v zmysle Uznesenia č. 84 zo dňa 17.09.2015, kde 

komisia riešila časť ulice Lúčnej za školou a mala zvolať verejné zhromaţdenie tých 

občanov, ktorí boli dotknutí geometrickým plánom č. 049/2010. Došlo k dohode, tým 

sa verejné zhromaţdenie nekonalo, o čom komisia informovala na zastupiteľstve 

konanom dňa 11.02.2016. 

 

C: poveruje 

a) poslancov za volebný Obvod č. 2 pána Jána Kallu a Ing. Máriu Ilenčíkovú rokovať 

s vlastníkmi pozemkov podľa listov vlastníctva vo veci vysporiadania pozemkov pod 

miestnu komunikáciu v uvedenej lokalite za cenu max. 5,-- eur/m2.  

b) Komisiu výstavby, územného plánovania, regionálneho rozvoja a majetku v súčinnosti 

s geodetom vytýčiť a zamerať pozemok pod miestnou komunikáciou ulice Lúčna od 

Štrbskej ulice k melioračnému kanálu vrátane parcely č. 717                                        

c) starostu obce zabezpečiť geodeta na vytýčenie a vypracovanie geometrického plánu 

ulice Lúčnej od Štrbskej ulice ku melioračnému kanálu vrátane parcely č. 717 

 
Hlasovanie: 

Prítomní (8): Ing. J. Fridman, J. Gorka, Ing. M. Ilenčíková, J. Kalla, Ţ. Šebestová, Ing. M. Zajac,  

         Š. Zajac, J. Zachar 

Za (8):           Ing. J. Fridman, J. Gorka, Ing. M. Ilenčíková, J. Kalla, Ţ. Šebestová, Ing. M. Zajac,  

                      Š. Zajac, J. Zachar 

Proti (0): - 

Uznesenie č. 132 bolo schválené. 

 

Rôzne 

      Ing. Máriu Ilenčíkovú zaujímalo, či sa nedajú odpadkové koše ku autobusovým 

zastávkam. Na tento podnet reagoval starosta obce Stanislav Kubaský. Lavička na zastávky sú 

uţ urobené.Je viacero typov košov, z ktorých treba vybrať – dôleţitá je cena. Ďalej sa 

Ing. Ilenčíková  znova pýtala,  či by nebolo predsa len moţné pouvaţovať o systéme 

posielania sms správ zo správ obecného rozhlasu. Starosta hovoril o veľmi malom záujme 

občanov o túto sluţbu, nakoľko je potrebná registrácia uvedením telefónneho čísla a e-

mailovej adresy, čo viacerým občanom nevyhovuje. Z 3000 obci je zapojených iba 30. 
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Pracovníčka obce Martina Štrbková odpovedala na otázku Ing. Ilenčíkovej, ţe stále hľadáme 

riešenie a informovala  o novom projekte „Informujsa.com“- zasielanie správ e-mailom. Ak 

sa do projektu zapojí viac ako 500 obci, aplikácia sa spustí zdarma.   

 

Diskusia: 

V diskusii sa Ing. Zuzana Šebestová, občianka našej obce, informovala o riešení 

podanej ţiadosti o posun autobusového spoja. Starosta obce Stanislav Kubaský odpovedal 

pani Ing. Šebestovej, ţe túto ţiadosť rieši Ing. Anna Vilimová, ktorá uţ podnikla prvé kroky.  

 Ďalšie príspevky do diskusie uţ neboli a tak starosta obce uzavrel diskusiu. 
 

 

 

Na záver, starosta obce všetkým prítomným poďakoval za účasť a zasadania obecného 

zastupiteľstva ukončil. 

 

 

 

 

 

 

                               Stanislav Kubaský

                              starosta obce                       

 

 

Zapísal:      Overovatelia: 
Ing. Katarína Handzušová    Ing. Ján Fridman 

Ján Zachar 

 

 

 

 

 

Kontrolór: Mgr. Alena Zajacová 

 

 


